



社會住宅興辦減免地價稅申請書

Application Form for Reduction of or Exemption from Land Value Tax for Social Housing

申請人所有表列土地屬興辦社會住宅之土地，請依臺中市社會住宅興辦及公益出租人出租房屋優惠地價稅房屋稅自治條例規定減免地價稅。

The land owned by the applicant is the land for the establishment of social housing. Please reduce or exempt the land value tax according to the provisions of Taichung City Self-Government Ordinance for Social Housing and Public Interest Lessor's Preferential Land Value Tax & House Tax.

檢附證件：

Required Documents:

1. 目的事業主管機關核准之有關文件。

Relevant documents approved by the government authority in charge of the end-enterprise.

2. 合法建物證明文件： 建築改良物所有權狀影本。(已填寫建號者可免附)

其他證明文件。

Legal Building Documents: Copy of constructional improvements ownership certificate (exclusive of those with building numbers filled in).

Other supporting documents.

土地坐落 Land Location				宗地面積 (平方公尺) Parcel Area (m ²)	持分 Ownership Portion	社會住宅 使用面積 (平方公尺) Area of Social Housing (m ²)	房屋坐落 (包括里別) House Location (Including Village)	建 號 Building No.	核准面積 (平方公尺) ※申請人免填 Approved Amount of Area (m ²) ※ Applicants do not need to fill in this field.
區 District	段 Section	小段 Subsection	地號 Lot No.						

以上合計共 筆，面積 平方公尺。

(本表如不敷使用另附清冊於後)

Total Number of Parcels: . Area: m². (If this form has not enough space for use, a detailed list shall be attached.)

此 致

臺中市政府地方稅務局

分局

Submitted to

_____ Branch, Local Tax Bureau of Taichung City Government

土地所有權人(申請人) :

(簽名或蓋章)

Land Owner (Applicant):

(Signature or Seal)

統一編號 :

Tax ID No.:

地址： 縣市 鄉鎮市區 村里 鄰 路街 段 巷 弄 號 樓之

Address: _____ (Room No.), ____ (F), ____ (No.), _____ (Aly.), _____ (Ln.), _____ (Sec.), _____ (Rd./St.), _____ (Nebrh.),
_____ (Vil.) _____ (Township/Dist./City), _____ (City/County)

電話 :

Tel. No.:

申請日期： 年 月 日

Application Date: _____ (month) _____ (date), _____ (year)